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DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Handel in pups  -  Whitelist voor kweker-handelaars

De minister voorziet in een whitelist voor kweker-handelaars. De kweker-handelaars 
mogen vanuit het buitenland importeren via bedrijven op de whitelist. De helft van de 
bedrijven die vermeld staan op de whitelist mag voor een onbeperkte periode pups 
uitvoeren naar Vlaanderen.

1. Kan de minister de whitelist bezorgen van de jaren 2014 tot 2020?Graag een overzicht 
per jaar.

2. Enige tijd geleden controleerden ambtenaren van de dienst Dierenwelzijn, tijdens een 
driedaags bezoek in Oost-Europa, de bedrijven ter plaatse. Dat resulteerde in een 
rapport van twaalf bladzijden. 

Kan de minister dat rapport bezorgen? Zo niet, waarom niet?  

3. In welk jaar hebben de ambtenaren de bedrijven in Oost-Europa een laatste keer 
bezocht?

4. Welke landen hebben de ambtenaren van de dienst Dierenwelzijn bezocht?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 576 van 22 maart 2021
van ELS STERCKX

1. Aangezien die lijst een dynamisch gegeven is en dus dagelijks kan wijzigen, is het 
niet mogelijk een lijst per jaar te geven. 

2-4.In 2013 bezochten inderdaad ambtenaren van de federale dienst Dierenwelzijn voor 
de laatste keer Nederland, Tsjechië en Slovakije. Ik beschik niet over dat federale 
rapport.


